
ACTA DE REUNIÓ

Consell de Departament d'Enginyeria de Sistemes Industrials i
Disseny
Núm. de la sessió: 162
Data i hora: 28/11/2022 12:25
Lloc: TC2406DS
Descripció: La reunió serà presencial.

Assistents
Belenguer Balaguer, Enrique Francisco - President
Cabeza Gonzalez, Manuel - Secretari/a
Aparicio Marín, Néstor - Membre
Ariño Latorre, Carlos Vicente - Membre
Bort Vernia, Jesús - Membre
Cabedo Mas, Luis - Membre
Cardo Miota, Javier - Membre
Felip Miralles, Francisco - Membre
Galán Serrano, Julia - Membre
Gámez Pérez, José - Membre
García Cañadas, Jorge - Membre
García García, Carlos - Membre
Gual Ortí, Jaume - Membre
Martínez Moya, Joaquín Ángel - Membre
Máñez Pitarch, María Jesús - Membre
Miguel Escrig, Oscar - Membre
Oliver Valls, Raquel - Membre
Ortega Herreros, José - Membre
Pérez Soler, Emilio - Membre
Peñarrocha Alós, Ignacio - Membre
Romero Pérez, Julio Ariel - Membre
Rosado Castellano, Pedro - Membre
Sáez Riquelme, Beatriz - Membre
Sanchis Llopis, Roberto - Membre
Sansano Sansano, Emilio - Membre
Soler Estrela, Alba - Membre
Vidal Albalate, Ricardo - Membre
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Excusen assistència
Izquierdo Escrig, Raúl
Cervera González, Iván
Suay Antón, Julio José
Navarro Lizandra, José Luis
Beltrán San Segundo, Héctor
Bruscas Bellido, Gracia María
Díaz García, Diego José

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Assumptes d'informe.

1. Informe del director.

2. Informes dels representants del Departament en les diferents comissions.

3. Aprovació, si escau, perfils i comissions de contractació de concursos de
professorat.

4. Aprovació, si escau, de la distribució del pressupost del Departament per a 2023.

5. Assumptes de tràmit.

6. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

S'aprova per assentiment l'acta de la sessió nº161

2. Assumptes d'informe.
1. Informe del director.

El Director comenta que hi ha molts temes per informar. En primer lloc
informa de la aprovació de la modificació del Reglament del Departament junt
a la resta dels Reglaments presentats.

També s’ha aprovat la beca de col·laboració que va sol·licitar el Departament.

A continuació informa de la paralització del pressupost del proper any 2023 a
causa de la complicada situació econòmica actual de la UJI. Per arribar al
total del pressupost previst falten setze milions de euros, huit de ells es
podran obtenir dels romanents d’anys anteriors però encara falten huit més
per el que s’està en conversa amb la Conselleria per trobar una solució.

En relació amb el pressupost de enguany, informa de les compres que s’han
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realitzat l’últim mes de les que destaquen tres: una màquina de tall per doll
d’aigua finançat entre varies àrees i el departament, una màquina de tall per
làser i altra termo-conformadora finançat pel departament. La primera
destinada a investigació i la resta a docència. Totes les màquines al estar
finançats amb pressupost del departament estaran a disposició de tots els
seus membres.

Un altre punt relatiu als pressupostos del que informa són els romanents pel
any 2023. Para poder sol·licitar-los serà necessari haver gastat el 80% del
pressupost de 2023. Aquest punt ens afecta ja que el pressupost de
manteniment del departament no sol esgotar-se i per tant és possible que no
tinguem accés als romanents. No obstant això, el vicerrector s’ha compromés
a cobrir aquest tipus de despeses.

Per últim, pel que respecta al pressupost, el director informa que la part
corresponent al apartat inventariable 422 és el mateix que en 2022,
aproximadament 4.000 € a distribuir entre les àrees.

Un altre tema del que informa el director és del programa Docentia. Ja s’han
publicat les dades del curs 2021/22 i el departament té una mitjana de 74,5
amb cap personal PDI amb valoració de insuficient per la qual cosa l’informe
serà favorable.

Respecte al Docentia del pròxim curs hi ha canvis substancial que es van
aprovar en l’última CEP. Se informa que la causa per la que s’ha modificat el
Reglament ha vingut determinada pels requeriments de la ANECA en l’última
acreditació del modelo de avaluació del professorat que es va obtindre pel
període 2021-2026 i que són necessari realitzar per obtindre la renovació de
la acreditació.

Els canvis introduïts busquen donar resposta als requeriments de l’ANECA
així com augmentar la capacitat de discriminació del model entre les diferents
categories, incloent la obligatorietat de realitzar l’autoinforme per part de tot el
PDI i l’informe per part de les responsables acadèmics. Així mateix, es
proposa augmentar el pes de les enquestes del estudiantat en la puntuació
final que passa a ser del 50%.

Si ben, les categories són les mateixes que ara (insuficient, favorable,
detacat i referent), se estableixen una serie de conseqüències depenent de la
valoració obtinguda, no només per la valoració insuficient com en el model
vigent.

També s’han modificat els indicadors de les enquestes, suprimint alguns e
introduint altres nous.

El nou model proposa una aplicació del procés amb caràcter plurianual, cada
3 anys. Durant aquest curs i el vinent, una tercera part del professorat triat
aleatòriament serà avaluat amb el nou model.

Per altra banda, el director informa de la publicació de les dos places que
estaven pendents. Amés, per l’any 2023 tots els Cdi han de promocionar.
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El següent tema del que se informa es sobre el document de carrera docent,
el qual pareix que està sent estudiat pel vicerectorat per tal de endurir les
promocions a TU y C, aprofitant que haurà que adaptar-ho a la nova llei.

En quant a les obres de manteniment que se estan portant a terme en el
departament per tal de canviar les lluminàries dels despatx i corredors, el
director informa que ha hagut una baixada en la luminància suposadament
perquè s’han instal·lat amb un sensor de potència que començarà a funcionar
quan estén totes instal·lades.

El següent tema del que se informa es sobre la intenció de crear un nou Grau
de Física per part dels companys del departament de física i que encara no
s’ha materialitzat cap proposta perquè pareix que no han arribat a un acord
amb el vicerectorat però que es preveu que en algun moment es presente en
la Junta de Centre per la qual cosa sol·licita la opinió del departament, be a
nivell d’àrea o a nivell individual.

Com a últim tema, el director informa que actualment el departament no té
representant en el Grup d’Anàlisi de Noves Titulacions (GANT) i proposa
sol·licitar tindre un representat. El departament accepta la proposta.

Abans d’acabar el seu informe, el director anima a tots a assistir a la Jornada
que aquest dimecres es va realitzar en el campus sobre mobilitat elèctrica.

2. Informes dels representants del Departament en les diferents comissions.

Luis Cabedo informa sobre l’última reunió de la CID on es va debatre sobre la
destinació dels pressupostos dels projectes UJI. Tot i que la majoria va
preferir destinar-ho a grups emergents, finalment es va considerar crear
comissió per estudiar aquest tema.

També comenta la creació de nous contractes predoctorals amb els que es
va intentar homogeneitzar la duració d’aquest tipus de contracte i la de la
tesis.

Per la seua part, Manuel Cabeza va informar sobre l’última reunió de la CEP
en la que a més de l’aprovació del Reglament d’Avaluació de l’Activitat
Docent comentat en el punt anterior, es va aprovar una modificació de la
Normativa sobre LLicències i permisos del personal docent i investigador de
la Universitat Jaume I que va suposar la redacció de un nou document i amb
la que es pretèn agilitzar aquest proccess que a partir d’ara es realitzarà des
de l’IGLU obrint el corresponent SPI.

3. Aprovació, si escau, perfils i comissions de contractació de concursos de
professorat.

El Director informa que s’han presentat 6 perfils amb les seues comissions de
contractació, 5 per a contractat doctor i 1 per a titular de les quals 2 pertanyen a
l’àrea EGA, 2 a DIB i 2 a EE.

S'aproven per assentiment amb el compromís de revisar el requisit de titulació en
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una de les dos places propostes des de EGA.

4. Aprovació, si escau, de la distribució del pressupost del Departament per a 2023.

El Director informa que la distribució s’ha realitzat com anys abans.

S'aprova per assentiment.

5. Assumptes de tràmit.

No n’hi ha.

6. Torn obert de paraules.

No hi ha cap intervenció.
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